
 

 

Schriftelijke vragen ex art. 36 RvO over verdwenen bankjes in Maarwold 

 
Geacht college, 
 
Nav van het bericht “Help, waar zijn de bankjes”, in Harendekrant (de juni editie) heeft de 
Stadspartij 100% voor Groningen de volgende vragen: 
 
1. Klopt het bericht waarin bewoners uit de omgeving van Huize Maarwold aangeven dat er 

meerdere bankjes uit de openbare ruimte zijn verwijderd in verband met onderhoud aan deze 
bankjes? 

2. Is het college zich ervan bewust dat veel oudere inwoners deze bankjes gebruiken als 
rustplek/tussenstop voor hun dagelijks gang naar de winkels in het dorp? 

3. Wanneer komen de bankjes weer terug? Of klopt de mededeling zoals verwoord in het artikel 
dat ze niet meer terugkomen/vervangen worden? 

4.  Indien het de bedoeling was om ze niet terug te plaatsen, is het college bereid om dit te 
heroverwegen in het belang van de leefbaarheid van de wijk en haar (oudere) inwoners. 
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